

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

COPY

學校通告編號：S17/18-141

陳樹渠視覺藝術展 2018

敬啟者：為鼓勵學生關心社區，並發揮創意。本校再接再厲，舉行第六期「影隨藝傳」計劃。今年與藝術團體「W-studio」合作，舉辦藝術展覽。是次展覽主題是「關愛聽障」，展示「影隨藝傳」計劃的成果，作品均由藝術家與本校中四級學生探訪聽障人士後反思而創作，藉以表達對社群的關心。此外，同場亦展出本校各級同學視覺藝術科作品。是次藝術展，邀得香港浸會大學視覺藝術院助理教授管偉邦博士擔任開幕禮嘉賓。展覽詳情如下：

開幕禮日期及時間：	2018年4月18日(三)下午4時半
開幕禮嘉賓：	管偉邦博士(香港浸會大學視覺藝術院助理教授)
展覽日期及時間：	2018年4月19日至22日(四至日)上午10時至下午6時
展覽地點：	賽馬會創意藝術中心(JCCAC) 中央庭園(九龍石硤尾白田街30號)

現誠意邀請各位家長和 貴子弟蒞臨場館參觀指導，倘蒙 俯允，不勝榮幸。如有查詢，請致電 2380 0241 與張偉賢主任聯絡。

此致
貴家長

2018年4月12日



招祥麒
校慶 招祥麒博士



陳樹渠紀念中學
Chan Shu Kui Memorial School

COPY

Circular no. : S17/18-141

12th April, 2018

To: Parents

Chan Shu Kui Visual Arts Exhibition 2018

To encourage students' enthusiasm in community works while at the same time inspiring their originality, our School has continued our efforts in organizing the 5th Art Mentorship Programme. We have collaboration with W-Studio this year, and theme of our exhibition is "Care for the Deaf". Our exhibits are the works of artists and our S.4 students, who stretched their imagination upon contemplation after visiting those who had impairment in hearing, and the works serve to show their care and love to those communities. Besides, the exhibition also displays the works of our School's students from different forms and classes. We are privileged to have Professor Koon Wai-bong, the Assistant Professor at the Academy of Visual Arts of Hong Kong Baptist University as our guest of honour for the opening ceremony of the Exhibition. Details of the exhibition are as follows:

Date and Time of Opening Ceremony:	18 April, 2018 (Wednesday) at 4:30pm
Guest of Opening Ceremony:	Professor KOON Wai-bong (Assistant Professor at the Academy of Visual Arts of Hong Kong Baptist University)
Date and Time of Exhibition:	19 to 22 April, 2018 (Thursday to Sunday) from 10:00am to 6:00pm
Venue of Exhibition:	Jockey Club Creative Arts Centre (JCCAC) Central Courtyard (30 Pak Tin Street, Shek Kip Mei, Kowloon)

We cordially invite all parents and students to join our exhibition. For enquiries, please contact Mr. CHEUNG Wai Yin on 2380-0241. Thank you very much for your support.



Chiu Cheung Ki
Chiu Cheung Ki
Principal